
Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 10/2019 

X Sesja w dniu 14 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 14 maja 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:19 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Agnieszka Walczak 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

otwarcie sesji 



Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady X sesji 

Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr 

Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza 

Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a także zebranych na sali urzędników, 

przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w 

obradach. Przewodniczący Rady powitał także przybyłego na obrady Pana 

Stanisława Pawlaka radnego Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 24 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 14 maja br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad X sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 przyjęcie protokołu z obrad IX sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad IX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 23 

kwietnia 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

zmiany do porządku obrad X sesji 

 nie wniesiono. 

 

 Ad. 2 

 Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 23 

kwietnia 2019r. do dnia 14 maja br. i przedstawia się następująco:  

 

W omawianym okresie zawartych zostało 7 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Między innymi umowa na wymianę ogrodzenia i 

modernizację placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 14. Zadanie wykona 

firma „ROYAL PLAY” Łukasz Piotrowski z siedzibą w Małkini Górnej za kwotę prawie 

530 tysięcy złotych. Umowa została zawarta 24 kwietnia, wykonawca ma 72 dni na 

realizację inwestycji. 29 kwietnia zawarto umowę z Firmą Inżynieryjno-Drogową 

„DROGTOM” Sp. z o.o. z Włocławka na budowę parkingu przy ul. Żurawiej. Wartość 

umowy to niespełna 120 tysięcy złotych. Inwestycja będzie ukończona w ciągu trzech 

miesięcy. Z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

podpisano aneks na dodatkowe środki na likwidację barier utrudniających 

aktywizację społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych oraz pomoc w 

uzyskaniu wykształcenia na poziomie wyższym osób z niepełnosprawnością w 

stopniu znacznym bądź umiarkowanym. Aneks opiewa na kwotę ponad 260 tysięcy 

złotych. Zadanie jest realizowane w ramach programu „Aktywny samorząd”. Od 



kwietnia w strukturach urzędu miasta funkcjonuje Miejski Zespół do Spraw Orzekania 

o Niepełnosprawności. Miesięcznie Zespół przyjmuje i wydaje około kilkuset 

wniosków dotyczących m.in. ustalenia niepełnosprawności bądź stopnia 

niepełnosprawności, ustalenia wskazań do ulg i uprawnień oraz wydania kart 

parkingowych.  

W dniach 24, 25 i 29 kwietnia odbyły się konkursy na stanowiska dyrektorów szkół i 

placówek prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek. W sumie odbyło się 10 

konkursów, z czego 9 zostało rozstrzygniętych. W okresie międzysesyjnym 

ogłoszony został nabór wniosków o udzielenie dotacji na roboty budowlane 

polegające na remoncie lub przebudowie oraz na prace konserwatorskie i 

restauratorskie w odniesieniu do nieruchomości niewpisanych do rejestru zabytków 

dla właścicieli lub użytkowników wieczystych nieruchomości położonych w obszarze 

Specjalnej Strefy Rewitalizacji. Wnioski można składać do 28 czerwca. 9 maja w Hali 

Mistrzów odbyła się pierwsza z tegorocznych imprez ogólnopolskiej akcji „Mistrzynie 

w Szkołach”, którą realizowała Fundacja Otylii Jędrzejczak. Mistrzyni olimpijska z 

Aten wraz z zaproszonymi przez nią wybitnymi polskimi sportsmenkami poprowadziła 

wyjątkową lekcję wychowania fizycznego dla dziewcząt we Włocławku. Zajęcia 

skierowane były do uczennic ostatnich klas szkół podstawowych, gimnazjów i liceów. 

Projekt „Mistrzynie w szkołach” współfinansowany jest przez Ministerstwo Sportu i 

Turystyki, a jego pierwsza odsłona w 2019 roku także przez województwo kujawsko-

pomorskie oraz przy wsparciu Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. W ostatnim 

czasie odbyło się wiele wydarzeń sportowo – rekreacyjnych dofinansowanych przez 

samorząd, w tym m.in. 37. Bieg Kujawiaka, w którym wystartowało przeszło 800 

uczestników. Prezydent Miasta podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy tłumnie 

przemaszerowali ze stumetrową flagą podczas Dnia Flagi, także za udział w 

uroczystościach i wydarzeniach związanych z rocznicą uchwalenia konstytucji 3 

Maja. Mimo niesprzyjającej pogody wysoka frekwencja dopisała podczas koncertów 

gwiazd 4 maja na bulwarach.  

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji na powyższy temat Przewodniczący 

Rady Miasta przeszedł do procedowania kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 

Uchwała w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Angelika Żychlewicz Dyrektor Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 



Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasad Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych na terenie Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały dokonała Pani 

Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 



Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych na terenie Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w pierwszym etapie 

postępowania rekrutacyjnego na wolne miejsca w Bursie Szkolnej nr 2 we Włocławku 

w Zespole Placówek nr 1 we Włocławku, ul. Mechaników 1 prowadzonej przez 

Gminę Miasto Włocławek, przyznania im określonej liczby punktów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów potwierdzających ich spełnienie. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w pierwszym etapie 

postępowania rekrutacyjnego na wolne miejsca w Bursie Szkolnej nr 2 we Włocławku 

w Zespole Placówek nr 1 we Włocławku, ul. Mechaników 1 prowadzonej przez 

Gminę Miasto Włocławek, przyznania im określonej liczby punktów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów potwierdzających ich spełnienie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 



Ad. 6 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu „Włocławska Akademia Kariery Zawodowej w Zespole Szkół Elektrycznych” 

współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

– 10.2.3 Kształcenie zawodowe, w ramach konkursu Nr RPKP.10.0203.-IZ.00-04-

255/19. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do uchwały dokonała Pani 

Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Krzysztof Grządziel 

• Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Białopiotrowicz 

 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu „Włocławska Akademia Kariery Zawodowej w Zespole Szkół Elektrycznych” 

współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 

– 10.2.3 Kształcenie zawodowe, w ramach konkursu Nr RPKP.10.0203.-IZ.00-04-

255/19. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 



Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego pomiędzy ulicami: Wronią, Chmielną, 

Kraszewskiego, terenem Parku im. Wł. Łokietka, ulicami: Wojskową, Barską, Leśną, 

Okrężną, Aleją Chopina i ulicą Okrzei. 

Przedmiotowe zagadnienie omówiła Pani Jolanta Stańczak-Bromirska Dyrektor 

Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego pomiędzy ulicami: Wronią, Chmielną, 

Kraszewskiego, terenem Parku im. Wł. Łokietka, ulicami: Wojskową, Barską, Leśną, 

Okrężną, Aleją Chopina i ulicą Okrzei. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego w 

rejonie ulic: Okrzei, Wroniej, Witosa, Nowomiejskiej, Chopina, Okrężnej i Wierzbowej. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak-Bromirska 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego w 

rejonie ulic: Okrzei, Wroniej, Witosa, Nowomiejskiej, Chopina, Okrężnej i Wierzbowej. 

Wyniki głosowania 



ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak-Bromirska 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna 

Agnieszka Walczak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków.  



Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018”. 

Przedmiotowe zagadnienie przedstawione zostało przez Panią Elżbietę Dynarską 

Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 



Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Włocławek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla 

funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2019 r. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Janusz Majerski Dyrektor Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz 



• Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa Janusz 

Majerski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na nagrody dla 

funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 

Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej „Saniko’’ spółka z.o.o. we Włocławku. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Kamila Słomczewska Dyrektor Biura Nadzoru 

Właścicielskiego  

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 



Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 

Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej „Saniko’’ spółka z.o.o. we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

Włocławskiego Towarzystwa Naukowego. 

 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonała Pani Małgorzata Feliniak 

Dyrektor Biura Rady Miasta. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 



 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

Włocławskiego Towarzystwa Naukowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Lewandowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Grządziel 

•  radna Mariola Gawłowska 



•  radny Andrzej Gołębieski 

•  radny Jacek Buława 

•  radny Stanisław Krzemieniewski 

 

Ad. 15 

Informacje i komunikaty 

Nie zgłoszono 

 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady X sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 14 maja 2019 roku. 

 Przewodniczący Rady Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 


